

Level: Five

Subject: Islamic Education

Due date: 12 /04/2026



المستوى: الخامس
المادة: التربية الإسلامية
تاريخ التسليم: ٢٠٢٦/٤/١٢

ملاحظة مهمة: يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي إن كان بالإمكان.

Important Note: Only the answers are to be written in the homework book if possible.

التمرين الأول: مراجعة موضوع صلاة وخطبة الجمعة على الصفحات ٤٩-٥٣ من كتاب التربية الإسلامية ٤ للاجابة عن الأسئلة التالية من خلال كتابة الإجابة فقط في دفتر الواجب البيتي.

Exercise1: Revise the subject (The Friday Prayer: Salatul Jumu'ah) on P.49-53 in **Islamic book 4** then answer the following questions by writing only your answers in your homework book:

1- What does the word "Jum'ah" mean?

.....

2- What is the importance of Jumu'ah?

.....

3- What is the Khtbah?

.....

4- What is the benefit of Salatul Jumu'ah?

.....

التمرين الثاني: كيف علينا أن نجلس في المسجد خلال الاستماع لخطبة الجمعة؟

Exercise2: How should we sit in the masjid during the Khutbah?

.....

.....

.....

.....

التمرين الثالث: اكتبوا دعاء ٨ (من الاذكار اليومية) على الصفحة ١٠٨ من كتاب التربية الإسلامية ٤ ثلاث مرات في دفتر الواجب البيتي:

Exercise 3: Write Dua' 8 (Daily Dua')three times on the P.108 in **Islamic book 4** in your homework book:

.....

.....

.....

التمرين الرابع: املأوا الفراغات التالية واكتبوا الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي.

Exercise 4: Fill in the blanks and write the answers only in your homework book.

1. Is required to attend Salatul Jumu'ah.
2. Is not required to attend Salatul Jumu'ah.
3. Khutbah warns us againstand encourages us to
4. is the best day of the week for Muslims.